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محسنبیاتینیا
کارشناس فوتبال  

گفـــتوگـــو

  »نعمتـی« در آسیــا 
 3 طلا کسب کرد

تسنیم: نماینده ایران در وزن +۱۰۲ 
کیلوگرم رقابت های قهرمانی نوجوانان آسیا، 
موفق به کسب 3 مدال طلا شد.  مسابقات 
وزنه برداری قهرمانی نوجوانان و جوانان آسیا 
با برگزاری مسابقات دسته +۱۰۲ نوجوانان 
پیگیری شد که طاها نعمتی در این دسته 3 
مدال طلای خوشرنگ کسب کرد. نعمتی 
در حرکت یکضرب خود در این دسته، وزنه 
۱5۰ کیلوگرم را بالای سر برد و در ادامه دو 
بار در مهار وزنه ۱6۲ کیلوگرمی ناکام بود. 
این وزنه بردار در حرکت یکضرب به مدال 
طلا رسید. وزنه بردار کشورمان در حرکت 
دوضرب خود نیز وزنه های ۱8۰ و ۱9۰ 
کیلوگرمی را مهار کرد، اما از پس وزنه ۲۰۰ 
کیلوگرم برنیامد. این وزنه بردار در نهایت 
مدال طلای حرکت دو ضرب را از آن خود 
کرد و با ثبت رکورد 34۰ کیلوگرم در مجموع 
حرکات یک ضرب و دو ضرب، مدال طلای 

مجموع را نیز به گردن آویخت.

در روزهای گذشته منتقدان مهدی تاج 
در خصوص چرایی حضور وی در انتخابات 
فدراسیون فوتبال صحبت کردند. امیررضا 
واعظ آشتیانی  یکی از نامزدهای این انتخابات 

در مورد وضعیت موجود صحبت کرد. 
  مهدی تاج که پرونده ویلموتس در 
زمان وی شکل گرفت  باردیگر نامزد 

ریاست فدراسیون فوتبال شده است!
 به خودم اجازه نمی دهم تا نامی از 
نامزدهای مجمع انتخاباتی فدراسیون فوتبال 
ببرم چون خودم هم در این انتخابات حضور 
دارم. اما رعایت مُر قانون و آنچه در اساسنامه 
آمده و در آیین نامه انتخابات است باید در 
مورد تمامی نامزدها اعمال شود. فدراسیون 
فوتبال اگر اشکالاتی در اجرای انتخابات دارد 
آن را منتسب به نامزدها نکند بلکه با شجاعت 
در مرحله راستی آزمایی، هر موردی را که در 
سایت پیش بینی نشده و در سامانه انتخابات 
عدم اصلاح آن رخ نداده را برای سلامت 
انتخابات درباره یکایک نامزدها اجرا کند. 
هر فردی که برای حضور در مجمع انتخاباتی 
ثبت نام کرده باید مدارک وی از سوی 
فدراسیون به صورت قاطع و محکم بررسی 
شود و از هر گونه فشارهای بیرونی پرهیز 
شود. کمیته انتخابات اساسی ترین وظیفه اش 
رعایت قانون بوده و باید حقوقدانان باتجربه 
در آن حضور داشته باشند. به همین خاطر 
من و آقای علیرضا اسدی که ایشان هم 
برای انتخابات ثبت نام کرده اند به کمیته 
اخلاق فدراسیون شکایت کردیم چون یکی 
از حقوقدانان تعارض منافع داشت و همچنین 
دو عضو کمیته مسئولیت دولتی داشتند که 
این موضوع با شرایط قانونی مغایرت دارد. 
بدون تردید برای آنکه شرایط فوتبال ایران 
بهتر از گذشته شود نیاز به انتخاباتی سالم 
داریم و این خواسته تمامی کسانی است که 
از مسیر کاملا درست در انتخابات ثبت نام 
کرده اند و انتظارشان اجرای یکسان قانون 

برای تمامی افراد است. 
  برخی نامزدها آزمون خود را پس 

داده اند!
 کارنامه آنهایی که فرصت ریاست بر 
فدراسیون فوتبال را داشته اند عیان است. 
این دسته از اشخاص چه اتفاق جدیدی را 
می خواهند رقم بزنند که در زمان تصدی 
پست ریاست نتوانستند به کارنامه خود 
بیفزایند. چه اتفاق مدیریتی از سوی آنها 
رخ داده که براساس آن فوتبال کشور 
رشد کیفی و کمی داشته است. قطعا اگر 
توانایی به خصوصی داشتند در آن زمان 
ارائه می کردند. اعضای مجمع باید جلوی 
تکرار اتفاقات تلخ را بگیرند. انتخابات 
اصلح بدون جانبداری و طرفداری خواسته 
جامعه فوتبال است. اگر آرای ریخته شده به 
صندوق منجر به انتخابی غلط شود باردیگر 
چالش های گذشته تکرار خواهند شد. همان 
مواردی که هنوز هم گریبان فوتبال ایران را 

گرفته است.

خارجازمستطیلسبز

 امیررضا واعظ آشتیانی: 
 اعضای مجمع 

جلوی اتفاقات تلخ را 
بگیرند!

خبــــــر
   »پیکــه« 

به خاطر شکیرا »هو« شد
  حواشی مربوط به جدایی »جرارد پیکه« 
از همسر سابقش شکیرا ادامه دارد. مدافع 
میانی بارسلونا ماه گذشته به زندگی مشترک 
۱۲ ساله اش با خواننده کلمبیایی پایان داد که 
این اتفاق، دلایل پشت پرده آن و حواشی پس 
از آن باعث شده که او در کانون توجه و بعضا 
مورد انتقاداتی قرار بگیرد. این داستان به 
بازی دوستانه تیم های بارسلونا و رئال مادرید 
در شهر لاس وگاس آمریکا نیز کشیده شد و 
تماشاگران حاضر در ورزشگاه هر بار که پیکه 
صاحب توپ می شد او را »هو« می کردند و 
نام همسر سابقش )شکیرا( را فریاد می زدند 
تا ثابت کنند که در این ماجرای پرحاشیه آنها 

طرفدار سلبریتی کشور خودشان هستند.

 حماسه سرایی جریمه 3 میلیون یورویی

تطهیـــر       »تــــاج«؟!

آرمان ملی: در حالی که آرای پرونده »ویلموتس« چندبار به 
تاخیر انداخته شده، صفی ا... فغانپور، رئیس پیشین دپارتمان 
حقوقی فدراسیون فوتبال از کاهش بدهی ایران صحبت به میان 
آورده آن هم در روزی که گفته می شد صلاحیت »مهدی تاج« 

تایید شده است! 
  نظر فغانپور

صفی ا... فغانپور رئیس پیشین دپارتمان حقوقی فدراسیون 
فوتبال در یک برنامه تلویزیونی، مبنی بر صدور رأی نهایی 
دادگاه CAS در پرونده مارک ویلموتس ادعاهایی عنوان 
کرد. در اظهارات سه، چهار دقیقه ای فغانپور که خود در زمان 
تنظیم قرارداد با ویلموتس متولی بخش حقوقی فدراسیون 
فوتبال بوده است، نکاتی وجود دارد که شنیده  شدن آنها از 
زبان یک فرد حقوقی عجیب و قابل تأمل است. فغانپور که 
در حال حاضر هیچ سمت و جایگاهی رسمی در فدراسیون 
فوتبال ندارد با قاطعیت از صدور و البته اطلاع از جزئیات رأی 
خبر داد. فغانپور در مصاحبه اش اصرار دارد که تخفیف سه 
میلیون یورویی CAS قطعی است و در روز های آینده به طور 
کامل و رسمی اعلام خواهد شد. این درحالی است که ساعتی 
بعد فدراسیون صدور رأی ویلموتس را رد کرد و مشخص 
نیست فغانپور برچه اساسی این ادعا را کرده است و در صورت 
درست از آب درآمدن پیش بینی اش باید سوال کرد او از چه 
طریق قبل از صدور رسمی رأی به محتوای آن دست پیدا 
کرده است. مطمئنا بعداز چندین مرحله تعویق در اعلام این 
رأی، اگر اتفاقی در این حوزه رخ داده باشد، به اطلاع فدراسیون 
فوتبال نیز به عنوان شاکی پرونده خواهد رسید، ولی تاکنون 
فدراسیون بی خبر است. از سویی دیگر فغانپور ادعا می کند که 

رأی فیفا در CAS شکسته است و باید منتظر انتشار رأی کامل 
و با جزئیات باشیم. آن هم درحالی که معمولا آرای دادگاه 
CAS از همان ابتدا به صورت کامل در چند صفحه شرح داده 
می شود. وی در ابتدای صحبت هایش اظهارکرد: »با توجه به 
اینکه همیشه در دادگاه CAS بازنده بودیم،  همه فکر می کردند 
بازهم محکوم می شویم، اما الان موفقیت بزرگی کسب کردیم. 
پرونده ویلموتس تنها پرونده ای است که در این سال ها در آن 
به موفقیت رسیده ایم.« این درحالی است که اساسا باید تخفیف 
سه میلیون یورویی )حتی اگر از سوی CAS رسما اعلام شود( 
واقعا می تواند یک موفقیت برای فوتبال ایران به حساب بیاید؟ 
ما در این حالت نیز محکوم به پرداخت سه میلیون یورو دیگر 
به ویلموتس شده ایم. ما در این پرونده طبق چیزی که فغانپور 
ادعا می کند، بازهم باخته ایم، تنها با تعداد گل های کمتر. فوتبال 
ایران برای شش ماه حضور بی فایده و آسیب  رسان یک مربی دو 
میلیون یورو از قبل پرداخت کرده بود و حالا با سه میلیون دیگر، 
پنج میلیون یورو از جیبش می رود، معنی این موفقیت است؟ 
از سویی دیگر فغانپور تخفیف سه میلیون یورویی را در رأی 
CAS تنها موفقیت فوتبال باشگاهی و ملی ایران در این دادگاه 
می داند. آن هم در حالی که پیش از این فوتبال ایران در تعدادی 
پرونده در CAS رأی پیروزی گرفته است. به غیر از مواردی که 
طرفین دعوا داخلی بوده  اند، در پرونده های بین المللی نیز شاهد 
موفقیت طرف ایرانی در CAS بوده ایم. به عنوان مثال در پرونده 
رضا شکاری، باشگاه ذوب آهن توانست رأی فیفا را بشکند و 
در CAS حکم 3۰۰ هزار یورویی بابت غرامت از باشگاه روسی 
دریافت کند. همچنین در سال های قبل تر باشگاه سپاهان در 
پرونده های برونو.سزار و ابراهیم.توره نیز موفق شده بود رأی فیفا 

را در دادگاه عالی ورزش تغییر دهد. تعداد این پرونده هایی که 
به سود فوتبال ایران ختم شده باشد، انگشت شمار است، ولی 
اینکه گفته شود پیروزی در پرونده ویلموتس، نخستین پیروزی 
حقوقی فوتبال ایران در CAS به حساب می آید، ادعای درستی 
نیست. فغانپور در بخشی دیگر درباره مراحل پرونده ویلموتس 
اشاره می کند که »کمیته انضباطی فیفا رأی به محکومیت 
فدراسیون فوتبال برای پرداخت شش میلیون یورو داده است«، 
آن هم درحالی که خیلی بدیهی است که رسیدگی به این 
پرونده وظیفه کمیته انضباطی نیست و رأی ذکرشده از سوی 
کمیته وضعیت فیفا صادر شده است. البته بماند که فغانپور در 
صحبت هایش جریمه شش میلیون یورویی را شش میلیون دلار 
عنوان می کند. این درحالی است که جریمه های اعلامی از سوی 
فیفا به یورو لحاظ شده بود و صحبتی از دلار نبوده است. البته 
این اشتباه فغانپور در ادامه توسط مجری برنامه اصلاح می شود. 

  تکذیبیه فدراسیون 
فدراسیون فوتبال اعلام کرد: برخلاف برخی اخبار منتشر 
شده از منابع غیررسمی و افرادی که هیچگونه سمتی در این 
خصوص ندارند تاکنون رأی پرونده مارک ویلموتس سرمربی 
سابق تیم ملی ایران از جانب دادگاه عالی ورزش اعلام نشده و 
در صورت اعلام رسمی این رأی اطلاع رسانی لازم از طریق 
فدراسیون فوتبال انجام خواهد شد. فدراسیون فوتبال از 
نمایندگان محترم رسانه ها درخواست می کند اخبار مرتبط با 
این فدراسیون را از طریق منابع رسمی و اشخاص صاحب سمت 

در این خصوص پیگیری کنند. 
  تایید صلاحیت تاج؟

کمیته بدوی فدراسیون فوتبال جلسه دیگری برای بررسی 
صلاحیت نامزدهای انتخابات فدراسیون فوتبال برگزار کرد. 
ظاهرا در این جلسه صلاحیت مهدی تاج به عنوان یکی از 
اصلی ترین نامزدهای ریاست فدراسیون فوتبال تایید شده 
و هر 5 عضو کمیته بدوی به این نتیجه رسیدند که برای 
تایید وی نیازی به کسب استعلام از فیفا نیست. پیش از 
این شائبه هایی مطرح شده بود که با توجه به بند 3 ماده 
33 اساسنامه فدراسیون فوتبال مبنی بر اینکه هیچ شخصی 
نمی تواند بیش از سه دوره متوالی یا متناوب، در هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال باشد )چه به عنوان رئیس، نایب رئیس یا سایر 
اعضای هیات رئیسه(، احتمال دارد صلاحیت تاج مورد تایید 
قرار نگیرد، اما با توجه به عطف به ماسبق نشدن اساسنامه 
فعلی فدراسیون، تاج طبق نظر اعضای کمیته بدوی مشکلی 
برای حضور در انتخابات فدراسیون فوتبال نخواهد داشت. 
نکته قابل تامل دیگر کارنامه مهدی تاج و پرونده ویلموتس 
است. به نظر می رسد در این شرایط و در حالی که تاج یکبار برای 
حضور در انتخابات فدراسیون فوتبال پیش قدم شده  است، 
مسببان قرارداد ویلموتس به دنبال پاک کردن نام خودشان از 
این مساله هستند. این جریان حتی به جایی ختم می شود که 
فغانپور حاضر به تطهیر خود و تاج باشد. کاش این همه ماجرا 
بود، حماسه سرایی از کاهش سه میلیون یورویی جریمه ایران، 
در دستور کار است، آن هم درحالی که اتفاقات تلخ پرونده 
ویلموتس با سه میلیون یورو تخفیف که هیچ، با رساندن این 

جریمه به »صفر« بازهم پاک نمی شود. 

مربیان مطرح به لیگ اعتبار می دهند 

سرمربی تیم فوتبال رئال مادرید پس از شکست یک بر 
صفر صبح دیروز )یکشنبه( شاگردانش مقابل بارسلونا در 
آمریکا، به ارزیابی عملکرد آنها پرداخت و اعلام کرد که کریم 
بنزما برای بازی بعدی کهکشانی ها آماده خواهد بود. کارلو 
گفت: بازی خوبی بود. عملکرد ما هم انسجام قابل قبولی 
داشت به خصوص در نیمه اول. هدف من در این بازی بیش 
از هر چیز فرصت دادن به بازیکنان جدید برای تطبیق دادن 
خودشان با سبک بازی تیم بود. به نظرم بازی دو تیم در یک 

سطح بود. من می خواستم به همه بازیکنانم فرصت بازی 
برسد تا از نظر فیزیکی آماده تر شوند. در نهایت می توانم 
بگویم که برابر رقیبی بسیار قدرتمند یک ال کلاسیکو 
دوست داشتنی را شاهد بودم. آنچلوتی بیان داشت: در ابتدای 
بازی شروع خوبی داشتیم اما هرچه گذشت بیشتر تحت فشار 
قرار گرفتیم، البته این طبیعی است وقتی که شما بازیکنانی 
مانند کاسمیرو، کروس و مودریچ را از ترکیب بیرون می  آورید 
اما من می خواستم که به بازیکنانم جوانم فرصت بدهم. از نظر 

دفاعی عملکردمان خوب بود اما این اولین بار بود که بازیکنان 
ما کنار هم بازی می کردند. آنتونیو رودیگر مدافع جدید 
رئالی ها اولین بازی اش را برای این تیم انجام داد و با ورودش 
به یک درگیری حاشیه ساز هم شد. سرمربی ایتالیایی او اما از 
عملکردش راضی بود. آنچلوتی درباره عملکرد مدافع میانی 
سابق چلسی که به عنوان بازیکن آزاد به کهکشانی ها پیوست، 
تصریح کرد: من عملکرد او را به عنوان مدافع کناری خیلی 
دوست داشتم. می دانم که این پست تخصصی اش نیست 
اما او با بازی در این پست نشان داد که بسیار باهوش است و 
می تواند در این پست هم بازی کند یا پستش را با دیوید آلابا 
عوض کند. آلابا زمانی که لازم باشد برای ما به عنوان دفاع 

چپ بازی خواهد کرد. 

 کارلو آنچلوتی: 

ال کلاسیکوی لذت بخشی بود

 ریکاردو  ساپینتو:
 سخت آماده می شویم تا در همه رقابت ها بجنگیم

ریکاردو ساپینتو، سرمربی پرتغالی استقلال، فضای اردوی 
این تیم  را مثبت ارزیابی می کند و امیدوار است بازیکنانش به 

بهترین شرایط آمادگی برسند.  
  الان بیش از دو هفته است که شما سرمربی جدید 

استقلال هستید. در این خصوص صحبت کنید.
همانطور که قبلا هم گفته بودم، هفته اول را اختصاص دادیم 
به اینکه همه بازیکنان را زیرنظر بگیرم. فرصت دوباره بدهیم به 
بازیکنانی که الان با ما نیستند؛ بازیکنانی که قرضی به تیم های 
دیگر رفته تا خودشان را نشان دهند. همین طور تست آمادگی 
جسمانی گرفتیم و اینکه شرایط بازیکنان را زیرنظر داشته باشیم 
و اینکه مجموعه را بیشتر بشناسم و با باشگاه بیشتر آشنا شوم. 
بعداز این هفته باید تصمیماتی می گرفتم. متاسفانه بازیکنانی 
داشتیم که الان دیگر با ما نیستند و راهی سایر تیم ها شده اند. 
متاسفانه ما نمی توانستیم همه بازیکنان را نگه داریم. این هفته 
دوم برای ما خیلی خوب بود در یک  کمپ تمرینی اطراف آنکارا 
هستیم. امکانات خوبی داریم، زمین خوبی داریم. می خواهیم 
بازی های تدارکاتی بیشتری داشته باشیم تا ۲9 جولای به خانه 
برگردیم. در مورد بازی اول، البته که ما خسته بودیم، زیرا برای 
آماده سازی تیم خیلی سخت کار کردیم. صبح و  عصر تمرین 
کردیم. بنابراین ما خیلی خوشحال هستیم، تا الان من و اعضای 

کادرفنی، از همه افرادی که از باشگاه کنارمان هستند خوشحال 
و راضی هستیم و همه به تیم  کمک می کنند و از این بابت بسیار 

خوشحالم.
در  که  قابل توجهی  نکته    
تمرینات شما دیده می شود، این 

است که شما ارتباط خوبی با 
بعضی  دارید،  بازیکنان  همه 
وقت ها با آنها شوخی می کنید و 

می خندید، اما در عین حال 
در تمرینات هم بسیار 

جدی هستید. در این 
صحبت  خصوص 

کنید.
مــن یـــــک 
بازیکن فوتبال 
بودم و خیلـــی 
دوست داشتــم 

ی  بــــی ا مر سر
داشته باشم کــــه 

بتواند مـــن را درک 

کند و  با من صحبت کند. مربی که به من توجه کند و سعی 
کند بیشتر شخصیت من را بشناسد. مربی ای که آرزوها، نقاط 
ضعف و نقاط قوت من را درک کند. این برای من مهم است که 
این اطلاعات را داشته باشم و بتوانم همه بازیکنان را درک کنم؛ 
زیرا من نمی توانم به همان روشی که با یک بازیکن صحبت 
می کنم، با بازیکن دیگر هم به همان روش صحبت کنم. هرکس 
شخصیت خودش را دارد و هرکس به روش خودش مسائل را 

متوجه می شود.
  شما می دانید که استقلال یکی از محبوب ترین 
باشگاه ها در آسیاست و ده ها میلیون هوادار دارد. 
هواداران استقلال، این تیم را بسیار دوست دارند و اخبار 
تیم را پیگیری می کنند. آیا شما پیامی برای هواداران 

استقلال دارید؟
نکته ای که می خواهم هواداران استقلال 
این است که ما خیلی سخت  بدانند، 
آماده می شویم تا در همه رقابت های 
بجنگیم برای اینکه برنده شویم. 
مسئولیت  و  سخت  کار  این 
سختی برای ماست. الان همه 
احترام بیشتری به ما می گذارند 
زیرا می دانند که می توانیم همه 
حریفان مان را شکست دهیم، اما در 
عین حال این یک چالش و مسئولیت 

بیشتر هم برای ماست.

استقلال فصل قبل قهرمان لیگ برتر شد. در فصل جدید 
اولویت باشگاه هم ابتدا تمدید قراردادهای بازیکنان بود. 
یکسری از نفرات تازه وارد هم که در حد نیاز به تیم اضافه شدند. 
همچنین سرمربی تیم هم درخواست جذب چند بازیکن را دارد 
که به طور حتم باشگاه نفرات موردنظر ساپینتو را به خدمت 
خواهد گرفت. حضور چند مهاجم ستاره در یک مقطع، زیاد هم 
عجیب و غریب نیست. در زمانی که ما هم برای استقلال بازی 
می کردم در خط حمله مهاجمان زیادی داشتیم. من به همراه 
آرش برهانی، فرهاد مجیدی و… در خط حمله بودیم. باید دید که 
سرمربی تیم این مهاجمان را در چه پست هایی استفاده خواهد 
کرد و مدیریت این بازیکنان در اختیار سرمربی است. باید اجازه 
بدهیم مسابقات لیگ برتر آغاز شود، به پیش گویی نپردازیم. باید 
تمرینات انجام شود، تفکرات سرمربی در تیم پیاده شود، تیم ها 
چند بازی را در مسابقات رسمی انجام دهند سپس در مورد نحوه 
بازی کردن تیم اظهارنظر داشته باشیم. از حالا که چند هفته به 
آغاز لیگ برتر فرصت مانده است نباید در مورد مباحث فنی و 
تاکتیکی مختلف تیم ها به طور ۱۰۰ درصد کارشناسی و صحبت 
کنیم و خیلی زود است. حضور مربیان خارجی در فوتبال ایران 
به مسابقات اعتبار می دهد و باعث بالارفتن کیفیت بازی ها 
می شود. مطمئنا امسال لیگ بسیار قوی تری نسبت به سال های 
قبل خواهیم داشت و این مربی ها تاثیر مثبت خودشان را روی 
مسابقات خواهند گذاشت، چون آنها می توانند چیزی به لیگ 
فوتبال ایران اضافه کنند. البته شاید آنها رفتار و عکس العمل های 
بدتری نسبت به مربیان ایرانی داشته باشند. هیچ گاه پول زیاد 
و گرفتن ستاره ها یک تیم را قهرمان نمی کند. در فوتبال اروپا 
هم شاهد این امر هستیم که برخی از باشگاه ها میلیارد دلاری 
تیم می بندند ولی هیچ جام معتبری کسب نمی کنند. باید در 
کنار ابزار و وسیله یک طراح و مجری خوب برای عملیاتی کردن 
برنامه ها داشته باشید. همچنین نحوه اجرای تاکتیک ها در 
فوتبال روز دنیا نیز مهم است که چکاری با این تیم انجام خواهید 
داد. پیش بینی رقابت های ورزشی یک کار اشتباه است و هیچ 
چیز از قبل برای رویداد ورزشی آن هم فوتبال قابل حدس زدن 
نیست. سال قبل خیلی ها پیش بینی می کردند، اما در نهایت 

جایگاه تیم ها در انتهای فصل تغییر می کرد. 
 

فوتبـــالداخلـــی
 تسنیم: همایون شاهرخی درباره بحث ابقای دراگان اسکوچیچ 
در سمت سرمربیگری تیم ملی فوتبال ایران، اظهارداشت: بحث 
ماندن یا نماندن اسکوچیچ از ابتدا غلط بود. معلمی را که خوب 
کار کرده است، عوض نمی کنند. اسکوچیچ و کادرفنی او زحمت 
کشیدند و باید همراه تیم ملی به جام جهانی بروند، اما به دلیل اینکه 
در جایی زندگی می کنیم که در ورزش مان بی قانونی حاکم است، 
با یک بی قانونی دیگر تیم ملی متضرر شد و بازیکنان دودسته و 
چنددسته شده اند. پس از ابقای اسکوچیچ، معلوم شد کمیته فنی 
فدراسیون تصمیم گیرنده نیست. در نهایت فوتبال کشور و مردم 
آسیب دیدند، چون مشخص نشد چه اتفاقی افتاد. سرپرست پیشین 
تیم ملی فوتبال ایران راجع به مقایسه شرایط فعلی تیم ملی با تیم 
جام جهانی ۲۰۰6 آلمان گفت: در فوتبال ممکن است پنج بازیکن 
باهم بیشتر رفاقت داشته باشند و پنج نفر کمتر. قرار نیست همیشه 
منفی فکر کنیم. نمی گویم اختلاف هایی نبود، اما برای همه تیم ها 
وجود دارد. به عنوان مثال شنیدم در استقلال با وجود اینکه قهرمان 
شد، اختلاف نظرهایی وجود داشت، در پرسپولیس هم همین طور. 
شنونده باید عاقل باشد. در جام جهانی ۲۰۰6، محمد دادکان، 
برانکو و حسین فرکی کارشان را انجام دادند و مشکلی وجود 
نداشت. شاید برخی افراد قهر می کردند، اما به ما مربوط نمی شد! 
شاهرخی در واکنش به اظهارات اخیر مهدی طارمی و درخواست 
برخی کارشناسان برای کنارگذاشتن او از تیم ملی خاطرنشان 
کرد: وقتی بازیکنی کنار گذاشته می شود، برخی ها چنان حمایت 
می کنند که او دوباره بازمی گردد. من در تیم هایی مثل تیم ملی، 
پاس تهران، فولادخوزستان و... حضور داشتم و اجازه نمی دادم 
بازیکنی از حد خودش بالاتر برود. اعتبار تیم ملی آنقدر بالاست که 
بازیکن نمی تواند نقش تعیین کند. متاسفانه به دلیل عدم مدیریت 
کافی، بازیکنان تحت تاثیر قرار می گیرند. وی ادامه داد: تیم ملی چه 
بدون برخی ستاره های کنونی و چه با آنها بدون تعارف در گروهش 
چهارم می شود، اما با کنارگذاشتن بی انضباط ها، حداقل دل آدم 
خوش است که ۱۱ شیر ایرانی داخل زمین هستند! در جایی که 
قانون نباشد، فرصت طلب ها برنده می شوند. اینجا لطمه اش را مردم، 

فوتبال و ورزش ایران می خورند. 
 

   خوان لاپورتا رئیس باشگاه بارسلونا که نتوانست به وعده 
اصلی انتخاباتی خود یعنی تمدید قرارداد لیونل مسی عمل کند، 
احتمال بازگشت این بازیکن به جمع آبی واناری ها را رد نکرد. 
مسی 34 ساله تابستان گذشته به دلیل ناتوانی باشگاه بارسلونا 
برای تمدید قراردادش و به خاطر قوانین وضع شده از سوی لالیگا 
بابت سقف دستمزدها، پس از ۲۱ سال از جمع آبی واناری ها جدا 
شد و به پاری سن ژرمن پیوست. لاپورتا در حاشیه تور پیش فصل 
بارسلونا در آمریکا، در گفت وگویی گفت: من فکر می کنم و البته 
امیدوارم که داستان مسی و بارسلونا هنوز تمام نشده باشد. 
این احتمال )بازگشت لئو( هنوز وجود دارد. این وظیفه ماست 
که مطمئن شویم این داستان پایانی زیباتر از آنچه رخ داد، 
داشته باشد. به عنوان رئیس باشگاه بارسلونا، احساس می کنم 
مدیون او هستم. مسی 34 ساله که تا پایان ماه ژوئن ۲۰۲3 
با پاری سن ژرمن قرارداد دارد، فصل اخیر در 34 بازی برای 
پاریسی ها به میدان رفت و آمار ۱۱ گل زده و ۱5 پاس گل را از 

خود برجای گذاشت. 

                  دبل
شهریار مغانلو مهاجم تنومند سپاهان در مصاف با 
داریکای ترکیه موفق به دبل شد. مغانلو در فصل بیستم 
با اینکه فشارهای زیادی را تحمل کرد توانست 9 مرتبه 

برای تیمش گلزنی کند. 

            مصدوم
پل پوگبا در جریان آخرین تمرین یوونتوس در 
آمریکا از ناحیه زانوی پای راست مصدوم شد. پل پوگبا 
که سال 2016 یوونتوس را به مقصد منچستریونایتد 

ترک کرده بود، اخیرا به یووه بازگشت.

                           توپ تنیس 
در فصول گذشته داوود فنایی تمرینات خاص خود را 
برای دروازه بان های پرسپولیس به اجرا می گذاشت که یکی 
از آنها به چالش کشیدن گلرها با توپ های کوچک تنیس 

بود. تمریناتی که حالا در هوادار به اجرا درآمده است.

ت
شــ

سنو
عک

بیــنالمــلل


